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Protokoll 
Styrelsemöte Nr 2, 2011  

 

Plats:  Samlingslokalen, Oxelbärsgränd 
Tid:  Tisdagen den 23 augusti 2011, kl. 18.30 
Närvarande: Marika Thelenius (ordf.), Gabriel Wessman (v ordf.), Ingrid Larsson 

(kassör), Carina Ledenstam (v kassör), Johan Bäcker (sekr.), Monika 
Lindberg (suppl) 

Frånvarande: Ulla Andersson (suppl),  

 

§ 1  Sammanträdets öppnande 
 
1.1  Till val av sekreterare utsågs Johan Bäcker och justeringsman utsågs Marika 

Thelenius 
1.2  Dagordningen föredrogs och fastställdes. 

 
§ 2  Föregående mötesprotokoll och loggen 
  
2.1 Föregående mötesprotokoll föredrogs och godkändes. 

2.2 Loggen 

P 41:  Belysning, Öppen  
 

Carina kollar vilket artikelnummer som Stockholmshem har på ”stolparnars” 
belysningsarmatur.  
 
Marika tar hem en ny produktkatalog. Styrelsen fick i uppdrag att studera den 
nya belysningen och jämföra med den äldre belysningen i området. Eventuellt är 
det sämre ljussken från den nya belysning vilket borde vara i samma nivå som 
den äldre. Eventuellt kan kanske starkare lampor vara en lösning i de nya. 

 

P 95 och 101: Trädfällning och hamling, öppen 

JB beskrev händelseförloppet gällande de träd Stockholmshem sågat ner 
trädkronan inom samfällighetens område samt Stockholmshems planer för träden 
(bytas ut mot nya), asfaltering och kring gästparkeringen. Samma träd som enligt 
styrelsebeslut skulle hamlas. Efter dessa händelser behöver styrelsen uppdaterad 
information kring Stockholmshems fortsatta planer. 
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Carina kontaktar Stockholmshem angående förtydligande av vilka planer som 
finns gällande vilka träd som planeras tas bort och ersättas, var planteras det nya 
träd. Vilken typ av träd, vad som planeras att asfalteras, vad som planeras att 
göras vid gästparkering. 

P 104: Tvättstugeprojektet 

Kompletterande uppgifter beskrevs av Marika. Järfälla kommer att starta v 42 och 
avslutas v44. Marika kompletterar beställningen med lämpligt vitesbelopp/vecka 
(2%) om inte arbetet blir klart enligt offert. 

Information till alla hyresgäster, Stockholmshem, att renovering av tvättstugan 
sker mellan v42-44.  

5.2 Carportprojektet öppen . 
 
Oklart vad projektets status är och vem som är ansvarig. Projektet drivs utanför 
styrelsen och skulle rapportera till Styrelsen vid beslut. 

Marika kontaktar projektgruppen för att ta fram material samt vilka som anmält 
intresse till att bygga carport. 

§ 3  Ekonomi  

3.1 Inget att rapportera. 

 
§ 4  Övriga frågor 
 

4.1 Lasse Kröger invald i valberedningen 
Gabriel Wessman invald som vice ordföranden.  
 
4.2 Höststäddagen, 2 Oktober, Kl 10-12. 
JB Beställer Container, Carina gör infolapp 
 
Vad göra 
Städning av sophusen 
Nya navplank vid parkeringsplatser 
Plantera blommor (Ingrid skänker blommor från sin kolonilott) 
Tömning av grovsoprum 
Bortforsling av ”flishögar”. En del av detta behöver användas som fyllnadsmaterial 
i de gropar som kan finnas där stubbar tagits bort. 
Sätta upp nya områdesskyltar samt skyltar för de uthyrda P-platserna. 
  
4.3 Städning av lokalen 
JB beställer städning, snarast. Innan v41.  

 
 
4.4 P-platser för uthyrning 
Carina kontaktar Stockholmshem för att erbjuda dom att hyra 4 P-platser. 
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4.5 Drop-box 
Detta skulle kunna vara ett verktyg för projekt samt bevarande av alla originalfiler 
som styrelsen tar fram. Monika undersöker hur detta verktyg fungerar. 
 
4.6 Bjuda in Stockholmshem 
Styrelsen anser det lämpligt att bjuda in Stockholmshem till nästa styrelsemöte. 
JB bjuder in Annika och Thomas. (annika.hjelm.lindeberg@stockholmshem.se), 
(thomas.ericsson@stockholmshem.se) 
 
4.7 Maillistan 
Oklart vem som har maillista. JB går igenom överlämnat material från förra 
sekreteraren. JB uppdaterar maillistan. 
 
4.8 Rutchkanan är i dåligt skick. 
Gabriel tar fram förslag på liknande lekredskap som kan ersätta rutchkanan samt 
tar in offerter. Vid framtagande av förslag beakta om montering ingår eller inte. 
Behöver fundament gjutas. Mät befintlig rutchkana.  
 
4.9 Sandlådan 
Skulle sandlådan behöva minskas i yta? Frågan bordläggs tills vidare till nästa år. 
 
4.10 Skyltar i området är i dåligt skick. 
Carina tar fram förslag på skyltar samt offerter innan dessa kan beställas. 

 
4.11 Asfaltering i området 
Oklart vad status är. Marika kollar upp asfaltsofferten. 

4.2 Årsmötesprotokollet samt tidigare originalfiler behöver tas om hand. JB tar 
kontakt med AR.  

 
§ 5 Nästa och kommande styrelsemöten 
 

15 nov 2011 kl. 18.30.  
 

§ 6 Mötet avslutas 
 
Styrelsens möte förklarades avslutat av ordföranden. 

 

Vid protokollet:   
  Johan Bäcker  

 

Justeras:    
  Marika Thelenius 
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